
 

 

Bestyrelsesmøde i Lokalrådet den 4. Januar 2017 kl. 19.00 hos Benny Knudsen 

Til Stede: Michael Olesen, Benny Knudsen, Lis Hummel, Mai britt Klog , Søren Jespersen og Kjeld Sørensen. 

Fraværende: Richard Naylor, Anders Marchsteiner og John Konggaard. 

Dagsorden: 

1. Uddeling af Bogø udviklingsplan: Bestyrelsen deler ud på øen, dog ikke sommerhusene, der lægges 

nogle stykker i Brugsen til de fastboende i sommerhusene. 

2. Kontakt med trafik og park:  Vi er stadig i dialog med kommunen om en fælles tur rundt på øen, for at 

se på opgaverne. 

3. Projekt "synlig i trafikken": Søren Jespersen har kontaktet Kostskolen omkring manglende lys på 

elevernes cykler, samt et ideoplæg omkring cykelhjelme (kan det gøres smart at bruge hjelm) ? 

4. Stier status: Der arbejdes stadig på at skabe sammenhæng mellem de allerede eksisterende stier. 

5. Nye opgaver: Alle lægger hovedet i blød 

6. Dialogmøde med kommunen tirsdag 17 Jan  Kl 19-21: Arbejdet fordeles mellem bestyrelsen. 

7. Indkomne forslag: Der var et forslag om at forbedre makeringen af husnumre. Når redningshold fra øen 

eller regionen skal frem i en nødsituation går der værdifuld tid til spilde med at finde adressen på grund 

af manglende hyusnumre eller dårligt placerede husnumre. Vi ved alle at minutterne tæller hvis man 

skal redde nogen som har hjertestop eller er ved at få det. Løsningen er at private og grundejer 

foreninger tager det op og får det gjort, det kan være dem der får brug for hurtig hjælp næste gang. 

Eventuelt: Hjemmeværnsgården er sat til salg, vi håber nogen ser muligheder i bygningen, til gavn for folk på 

øen. 

Vi føjer endnu en bruger til køen om at låne radonmåleren (Mogens Larsen du vil blive kontaktet når den bliver 

ledig (tlf nr er hos bestyrelsen) 

 

Mvh Kjeld Sørensen 

Sekretær 


